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Svar på interpellation till regionstyrelsens ordförande 
om Tesla verkligen uppfyller Region Hallands 
uppförandekod.  

Therese Stoltz, Socialdemokraterna, har ställt en interpellation till mig angående om Tesla 
uppfyller Region Hallands uppförandekod.  

Region Halland erbjuder medarbetare möjligheten att hyra en miljömärkt förmånsbil 
genom bruttolöneavdrag. Det är en uppskattad förmån som ger flexibilitet och valfrihet för 
medarbetarna, då de kan välja en bil som bäst motsvarar deras individuella behov ur ett 
brett sortiment av miljömärkta alternativ. 

Att medarbetarnas förmånsbilar är registrerade på Region Halland har lett till frågor om 
huruvida regionen därmed har ett avtalsförhållande med de bilvarumärken som 
medarbetarna väljer, samt om regionens uppförandekod är tillämplig på dessa tillverkare. 

Här vill jag klargöra att Region Halland inte har några direkta avtal med de aktuella 
biltillverkarna. Den leverantör som Region Halland använder för administration av 
förmånen är dock bunden att följa uppförandekoden (i sin egen verksamhet). Region 
Halland följer i sin tur upp efterlevnaden av uppförandekoden inom ramen för det direkta 
avtalsförhållandet med leverantören, enligt fastställda rutiner. 

Den centrala frågan blir därmed om Region Halland som arbetsgivare bör styra vilka 
bilvarumärken medarbetarna får använda. En sådan styrning vore inte ändamålsenlig och 
skulle minska den valfrihet som idag uppskattas av medarbetarna. 
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